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Dagordning årsmöte
 
 
§   1 Årsmötets öppnande.
 

§   2 Val av ordförande att leda mötet.
 

§   3 Val av sekreterare på mötet.
    

§   4 Frågan om mötet är i stadgeenlig ordning 
    

§   5 Val av två justeringsmän, att jämte ordförande justera protokollet
    

§   6 Val av två rösträknare
 

§   7 Godkännande av dagordning.
 

§   8 Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse för gånget verksamhetsår.
 

§   9 Behandling av styrelsens förvaltningsberättelse för gånget räkenskapsår.
 

§ 10 Revisorernas berättelse för gånget räkenskapsår.
 

§ 11 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning av gånget räkenskapsår.
 

§ 12 Antagande av Friluftsfrämjandets stadgar
 

§ 13 Behandling av ärenden som styrelsen hänskjutit till årsmötet samt övriga 
ärenden, varom förslag ingivits i stadgeenlig ordning.(§ 49)

 

§ 14 Fastställande av arvode till styrelsen.
 

§ 15 Behandling av styrelse
verksamhets- och räkenskapsår.

 

§ 16 Val av ordförande på ett år för lokalavdelningen
 

§ 17 Bestämmande av antal styrelseledamöter och suppleanter.
 

§ 18 Val på två år av halva antalet styrelseledamöter.
 

§ 19 Val på ett år av suppleanter för övriga styrelseledamöter.
 

§ 20 Val på ett år av två revisorer jämte personliga suppleanter.
 

§ 21 Val av valberedning.
 

§ 22 Val av ombud jämte ersä
 

§ 23 Avslutning. 
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Dagordning årsmöte 

Årsmötets öppnande. 

Val av ordförande att leda mötet. 

Val av sekreterare på mötet. 
    

Frågan om mötet är i stadgeenlig ordning kallat. 
    

Val av två justeringsmän, att jämte ordförande justera protokollet
  

Val av två rösträknare. 

Godkännande av dagordning. 

Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse för gånget verksamhetsår.

Behandling av styrelsens förvaltningsberättelse för gånget räkenskapsår.

Revisorernas berättelse för gånget räkenskapsår. 

Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning av gånget räkenskapsår.

Antagande av Friluftsfrämjandets stadgar. 

Behandling av ärenden som styrelsen hänskjutit till årsmötet samt övriga 
ärenden, varom förslag ingivits i stadgeenlig ordning.(§ 49) 

Fastställande av arvode till styrelsen. 

Behandling av styrelsens verksamhets- och budgetplan för inneva
och räkenskapsår. 

på ett år för lokalavdelningen, tillika ordförande i styrelsen.

Bestämmande av antal styrelseledamöter och suppleanter. 

Val på två år av halva antalet styrelseledamöter. 

ett år av suppleanter för övriga styrelseledamöter. 

Val på ett år av två revisorer jämte personliga suppleanter. 

Val av valberedning. 

Val av ombud jämte ersättare till Regionstämman. 

                  

   

   

Val av två justeringsmän, att jämte ordförande justera protokollet.  

Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse för gånget verksamhetsår. 

Behandling av styrelsens förvaltningsberättelse för gånget räkenskapsår. 

Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning av gånget räkenskapsår. 

Behandling av ärenden som styrelsen hänskjutit till årsmötet samt övriga 
 

för innevarande 

, tillika ordförande i styrelsen. 
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Karlskrona lokalavdelnings 
 

   
   
 
Ordförande  Ulla Holm
 
Vice ordf  Tommy Åstrand
 
Kassör  Anders Kumlin
 
Ledamot  Git Filipsson 
 
Ledamot  Erik Hjalmarsson
 
Ledamot  Lena Salnäs
 
Ledamot  Petra Gustafsson
 
Suppleant  Tove Nilsson
 
Suppleant  Johanna Berup
 
 
                     
 

Styrelsearbete, representation m.m. 20
 
 Styrelsen har under verksamhetsåret året avhållit 

arbetsmöten (Vuxensektionen
 
 Årsmöte genomfördes i 
 
 Styrelsen har under året skött bidragsansökningar, kommunkontakter, utbildnings

och medlemsfrågor samt deltagit i 
 
 Arbetshelg i Alljungen har kommit att bli en stående programpunkt både på hösten 

och på våren, där frivilliga ställer upp och vårdar vår anläggning med omnejd i 
Alljungen. 
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na lokalavdelnings styrelse 2024

    
                                  

Ulla Holm    

Tommy Åstrand   

Anders Kumlin   

Git Filipsson    

Erik Hjalmarsson   

Lena Salnäs   

Petra Gustafsson   

Tove Nilsson   

Johanna Berup   

  

arbete, representation m.m. 2024 

erksamhetsåret året avhållit tio styrelsemöten samt ett flertal 
Vuxensektionen). 

des i Alljungen söndagen den 10 mars med 12

Styrelsen har under året skött bidragsansökningar, kommunkontakter, utbildnings
och medlemsfrågor samt deltagit i externa möten och informationsträffar.

Arbetshelg i Alljungen har kommit att bli en stående programpunkt både på hösten 
våren, där frivilliga ställer upp och vårdar vår anläggning med omnejd i 

                  

styrelse 2024 

  

 2024 

 2025 

 2024 

 2024 

 2025 

 2025 

 2024 

 2024 

 2024  

 

styrelsemöten samt ett flertal 

12 deltagare. 

Styrelsen har under året skött bidragsansökningar, kommunkontakter, utbildnings- 
externa möten och informationsträffar. 

Arbetshelg i Alljungen har kommit att bli en stående programpunkt både på hösten 
våren, där frivilliga ställer upp och vårdar vår anläggning med omnejd i 

Mandattid  
t o m  
verksamhetsår 
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Grenledare m.fl. 
 
Friluftsskolor  
Fjäll   
Vandring   
Långfärdsskridsko  
Studiefrämjandekontakt  
Medlemsregister  
Representant Vägföreningen
Representant Fiskeföreningen
Revisor   
dennes suppleant  
Revisor   
dennes suppleant  
Valberedning  
 
 
 
 
 
 

Verksamheten allmänt
 

Medlemmar 
 
Medlemsantalet uppgick vid utgå
Detta är en uppgång med 36
 
Ledare 
 
Våra ledare är ryggraden i Friluftsfrämjandets 
verksamhet. I Karlskrona har vi 
som är våra ambassadörer och som ställer upp 
både för barn och vuxna. Styrelsen vill rikta ett 
speciellt tack till alla dessa ledare som ser till att 
säkra framtiden med natur- 
friluftslivsälskare. 
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  Kontaktperson Lena Salnäs 
  Ulla Holm 
  Britt-Marie Larsson/Ulla Holm
  Ebbe Karlsson 
  Ulla Holm 
  Per-Håkan Andersson

Representant Vägföreningen  Ulf Olson 
ingen  Erik HJalmarsson 
  Mats Olsson 
  Lisbeth Ernstsson 
  David Appelberg 
  Linda Ringström 
  Kenneth Abrahamsson

Verksamheten allmänt 

Medlemsantalet uppgick vid utgången av verksamhetsåret till 541 aktiva
36 medlemmar jämfört med föregående verksamhetsår.

Våra ledare är ryggraden i Friluftsfrämjandets 
verksamhet. I Karlskrona har vi ett 40-tal ledare 

ambassadörer och som ställer upp 
både för barn och vuxna. Styrelsen vill rikta ett 
speciellt tack till alla dessa ledare som ser till att 

 och 

                  

Kontaktperson Lena Salnäs  

Marie Larsson/Ulla Holm 

Håkan Andersson 

 

 

Kenneth Abrahamsson 

aktiva medlemmar. 
medlemmar jämfört med föregående verksamhetsår. 
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Verksamhetsberättelse

Barn och ungdomssektionen
 

Dags att sammanfatta 2023 års barnverksamhet på förskol
150 barn har deltagit i denna verksamheten fördelat på fem förskolor; Hässlegårdens 
förskola, Skärgårdens montessoriförskola, Ankarets förskola, Friluftsförskolan Nätet och 
Stubbens föräldrakooperativ.  Ledarna har gett barnen så mycket roligt och lärorikt. Här 
följer lite utdrag vad som hänt under året ute på förskolorna.
 

Ankarets förskola;  
Knoppis har tränat sin motorik bland stock och sten och upplevt naturen med alla sinasinne
ramsor och samlat naturmaterial i olika färger. Tillsammansmed dockan Tove och hennes kompis Kurre ekorre har vi 
följt årstidsväxlingarna i skogen. 
Skärgårdens montessoriförskola;
Vår knoppisplats är en liten glänta i skogsdungen 
på, får vi komma in? I naturen, till alla djuren? Vi knackar på, är det nån somhör? Vi vill gärna veta vad ni gör?”När vi 
avslutar vår knoppissamling sjunger vi:”Nu stänger vi dörren 
och lämnaringenting, vi vill gärna komma hit igen”Matsäck medtas varje tillfälle och den äter vi utomhus om vädret 
tillåter. 
Förskolan Nätet; 
Vi har pratat om fotosyntesen då vi lyssnade på sagoteat
vintern. Men när vårsolen kom och trädet fick i sig koldioxid från luften som vi andats ut, samt sög upp regnvattnet 
med rötterna, så började det växa knoppar på trädet. De blevsedan löv och då flyttade 
”klorofyll” upp ibladen.  
Hässlegårdens förskola; 
 Vi går till skogen varje vecka och alltid till samma plats. Som start var vår målsättning att ge barnen en vana av att 
vara i skogen och att känna sig trygg i det, vilket inte
nyfikenhet hos barnen som har fått växa fram över tid. En bit in på terminen introducerades Knytte som är en 
nyckelpiga som kommer till oss i skogen med brev, oftast innehållande ett uppdrag. Knyt
som bor i skogen. Vi har gått i kuperad terräng (utan stig), klättrat på stenar, krupit under
 Stubbens föräldrakooperativ;  
Under året 2024 har vi på Föräldrakooperativet Stubben haft uteverksamhet med Knoppar, Knytte och Mul
Förskolan på främst måndagarna. Vi går ut i skogen för att upptäcka med alla våra sinnen, vi utforskar vår närmiljö, 
skapar nya samlingsplatser och lär oss om vår natur och våra djur. Vi har gått på många upptäcktsfärder ochlåter 
barnen styra vart vårt lärande är på väg.Vi hamnar i fantasivärldar, lär oss vara rädda om djuren i skogen, vad man 
får och inte får göra ochhur vi kan hjälpa naturen att hålla lång tid framöver.Vi har oftast ätit ute vid vår 
samlingsplats som vi kallar Nisses koja där vi gör 
på landet så vår utemiljö är ju en stor del av hagarna och skogen. Vi är utebåde för och eftermiddag och 
Mulleverksamheten är en naturlig del av våra barns vistelse under sintid på förs
uppskattat Föräldramöte uppe i Alljungen i början på höstterminen där vi hade mötet i stugan för föräldrarna och så 
var det lek och korvgrillning efter med hela familjerna.
  
Vi har haft två ledarträffar. Vårens träff var
sväng i omgivningen, vilket uppskattades mycket av alla, de var många som inte varit 
där. Korv grillades nere vid kanotskjulet. Jag visade lite nytt material som de fick del av.
Höstens träff var på Skärgå
styrelse berättade om Skogsbad, vilket vi gjorde tillsammans utomhus och uppskattades 
mycket av alla ledarna.  
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Verksamhetsberättelser 

Barn och ungdomssektionen 

sammanfatta 2023 års barnverksamhet på förskolorna.  35 stycken ledare och 
barn har deltagit i denna verksamheten fördelat på fem förskolor; Hässlegårdens 

förskola, Skärgårdens montessoriförskola, Ankarets förskola, Friluftsförskolan Nätet och 
föräldrakooperativ.  Ledarna har gett barnen så mycket roligt och lärorikt. Här 

följer lite utdrag vad som hänt under året ute på förskolorna. 

Knoppis har tränat sin motorik bland stock och sten och upplevt naturen med alla sinasinne
ramsor och samlat naturmaterial i olika färger. Tillsammansmed dockan Tove och hennes kompis Kurre ekorre har vi 

Skärgårdens montessoriförskola; 
Vår knoppisplats är en liten glänta i skogsdungen precis intill förskolan. Innan vi går in igläntan sjunger vi:”Vi knackar 
på, får vi komma in? I naturen, till alla djuren? Vi knackar på, är det nån somhör? Vi vill gärna veta vad ni gör?”När vi 
avslutar vår knoppissamling sjunger vi:”Nu stänger vi dörren och går hem, från naturen och alla djuren. Vi säger tack, 
och lämnaringenting, vi vill gärna komma hit igen”Matsäck medtas varje tillfälle och den äter vi utomhus om vädret 

Vi har pratat om fotosyntesen då vi lyssnade på sagoteatern om det ensamma trädet som kände sig så ledsen på 
vintern. Men när vårsolen kom och trädet fick i sig koldioxid från luften som vi andats ut, samt sög upp regnvattnet 
med rötterna, så började det växa knoppar på trädet. De blevsedan löv och då flyttade de gröna kockarna som heter 

Vi går till skogen varje vecka och alltid till samma plats. Som start var vår målsättning att ge barnen en vana av att 
vara i skogen och att känna sig trygg i det, vilket inte var självklart för majoriteten. Nu kan vi se en glädje och 
nyfikenhet hos barnen som har fått växa fram över tid. En bit in på terminen introducerades Knytte som är en 
nyckelpiga som kommer till oss i skogen med brev, oftast innehållande ett uppdrag. Knytte är kompis me

Vi har gått i kuperad terräng (utan stig), klättrat på stenar, krupit under
 

Under året 2024 har vi på Föräldrakooperativet Stubben haft uteverksamhet med Knoppar, Knytte och Mul
Förskolan på främst måndagarna. Vi går ut i skogen för att upptäcka med alla våra sinnen, vi utforskar vår närmiljö, 
skapar nya samlingsplatser och lär oss om vår natur och våra djur. Vi har gått på många upptäcktsfärder ochlåter 

t lärande är på väg.Vi hamnar i fantasivärldar, lär oss vara rädda om djuren i skogen, vad man 
får och inte får göra ochhur vi kan hjälpa naturen att hålla lång tid framöver.Vi har oftast ätit ute vid vår 
samlingsplats som vi kallar Nisses koja där vi gör upp eld, grillar, värmergrytor och annat gott.Vi är ju en förskola ute 
på landet så vår utemiljö är ju en stor del av hagarna och skogen. Vi är utebåde för och eftermiddag och 
Mulleverksamheten är en naturlig del av våra barns vistelse under sintid på förskolan.Vi har också haft ett mycket 
uppskattat Föräldramöte uppe i Alljungen i början på höstterminen där vi hade mötet i stugan för föräldrarna och så 
var det lek och korvgrillning efter med hela familjerna. 

Vi har haft två ledarträffar. Vårens träff var i Alljungen, vi kollade runt i stugan och gick en 
sväng i omgivningen, vilket uppskattades mycket av alla, de var många som inte varit 
där. Korv grillades nere vid kanotskjulet. Jag visade lite nytt material som de fick del av.
Höstens träff var på Skärgårdens montessori, Johanna Berup från lokalavdelningens 
styrelse berättade om Skogsbad, vilket vi gjorde tillsammans utomhus och uppskattades 

                  

orna.  35 stycken ledare och 
barn har deltagit i denna verksamheten fördelat på fem förskolor; Hässlegårdens 

förskola, Skärgårdens montessoriförskola, Ankarets förskola, Friluftsförskolan Nätet och 
föräldrakooperativ.  Ledarna har gett barnen så mycket roligt och lärorikt. Här 

Knoppis har tränat sin motorik bland stock och sten och upplevt naturen med alla sinasinnen, haft mycket sång och 
ramsor och samlat naturmaterial i olika färger. Tillsammansmed dockan Tove och hennes kompis Kurre ekorre har vi 

precis intill förskolan. Innan vi går in igläntan sjunger vi:”Vi knackar 
på, får vi komma in? I naturen, till alla djuren? Vi knackar på, är det nån somhör? Vi vill gärna veta vad ni gör?”När vi 

och går hem, från naturen och alla djuren. Vi säger tack, 
och lämnaringenting, vi vill gärna komma hit igen”Matsäck medtas varje tillfälle och den äter vi utomhus om vädret 

ern om det ensamma trädet som kände sig så ledsen på 
vintern. Men när vårsolen kom och trädet fick i sig koldioxid från luften som vi andats ut, samt sög upp regnvattnet 

de gröna kockarna som heter 

Vi går till skogen varje vecka och alltid till samma plats. Som start var vår målsättning att ge barnen en vana av att 
var självklart för majoriteten. Nu kan vi se en glädje och 

nyfikenhet hos barnen som har fått växa fram över tid. En bit in på terminen introducerades Knytte som är en 
te är kompis med alla djuren 

Vi har gått i kuperad terräng (utan stig), klättrat på stenar, krupit under. 

Under året 2024 har vi på Föräldrakooperativet Stubben haft uteverksamhet med Knoppar, Knytte och Mulle i 
Förskolan på främst måndagarna. Vi går ut i skogen för att upptäcka med alla våra sinnen, vi utforskar vår närmiljö, 
skapar nya samlingsplatser och lär oss om vår natur och våra djur. Vi har gått på många upptäcktsfärder ochlåter 

t lärande är på väg.Vi hamnar i fantasivärldar, lär oss vara rädda om djuren i skogen, vad man 
får och inte får göra ochhur vi kan hjälpa naturen att hålla lång tid framöver.Vi har oftast ätit ute vid vår 

upp eld, grillar, värmergrytor och annat gott.Vi är ju en förskola ute 
på landet så vår utemiljö är ju en stor del av hagarna och skogen. Vi är utebåde för och eftermiddag och 

kolan.Vi har också haft ett mycket 
uppskattat Föräldramöte uppe i Alljungen i början på höstterminen där vi hade mötet i stugan för föräldrarna och så 

i Alljungen, vi kollade runt i stugan och gick en 
sväng i omgivningen, vilket uppskattades mycket av alla, de var många som inte varit 
där. Korv grillades nere vid kanotskjulet. Jag visade lite nytt material som de fick del av. 

rdens montessori, Johanna Berup från lokalavdelningens 
styrelse berättade om Skogsbad, vilket vi gjorde tillsammans utomhus och uppskattades 
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Jag vill säga ett jättestort TACK till er alla ledare som gör ett fantastiskt jobb ute i 
grupperna med barnen.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Cirkelverksamheten  
 

Även under 2024 har Friluftsfrämjandet haft kamratcirkel i tenntrådsbroderi i samarbete med 
Studiefrämjandet. Vi hade tolv träffar med sexdeltagare  
deltagare under hösten. Cirkeln utökades med tre nya deltagare, mycket trevligt att gruppen får 
leva vidare med nya krafter och ideer. Det är ett härligt skapande och mycket socialt.
 
 

 
Långfärdsskridskor 
 

Grunden för Långfärdsskridskoverksamheten är det nätverk som lokalavdelningar i 
Friluftsfrämjandet har bildat och som går under namnet LÅNGFÄRDSSKRINNARNA I 
SYDÖST, LSS. Vårt område sträcker sig från Kristianstad i väster till Kalmar i 
Värnamo och Oskarshamn i norr samt Blekinge i söder. Vi samarbetar kring isspaning, 
israpporter och turplanering. Isläge och planerade turer redovisas på Skridskonätet och 
via e-post. Totalt finns det ca 
medlemmar i Friluftsfrämjandet Karlskrona.
 
Vi samarbetar med Ronneby lokalavdelning angående turplanering och turutlysning vilket 
innebär att vi lyser ut alla turer gemensamt på Skridskonätet och med samåkning från 
båda orterna till turerna. 
 
Skridskosäsongen 2023
genomföra några turer redan i december 2023 och under januari 2024 fortsatte det fina 
isläget och vi kunde arrangera ett tiotal turer på havet med start i Karlskrona. Sedan 
började säsongen 2024
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Jag vill säga ett jättestort TACK till er alla ledare som gör ett fantastiskt jobb ute i 

 
Lena Salnäs 

Ansvarig för barnverksamheten 

Även under 2024 har Friluftsfrämjandet haft kamratcirkel i tenntrådsbroderi i samarbete med 
Studiefrämjandet. Vi hade tolv träffar med sexdeltagare  under våren och tolv träffar med nio 
deltagare under hösten. Cirkeln utökades med tre nya deltagare, mycket trevligt att gruppen får 
leva vidare med nya krafter och ideer. Det är ett härligt skapande och mycket socialt.

Ulla Holm 
Cirkelledare 

Grunden för Långfärdsskridskoverksamheten är det nätverk som lokalavdelningar i 
Friluftsfrämjandet har bildat och som går under namnet LÅNGFÄRDSSKRINNARNA I 
SYDÖST, LSS. Vårt område sträcker sig från Kristianstad i väster till Kalmar i 
Värnamo och Oskarshamn i norr samt Blekinge i söder. Vi samarbetar kring isspaning, 
israpporter och turplanering. Isläge och planerade turer redovisas på Skridskonätet och 

post. Totalt finns det ca 800 skrinnare i regionen varav ett knappt hun
medlemmar i Friluftsfrämjandet Karlskrona. 

med Ronneby lokalavdelning angående turplanering och turutlysning vilket 
innebär att vi lyser ut alla turer gemensamt på Skridskonätet och med samåkning från 
båda orterna till turerna.  

Skridskosäsongen 2023–2024varganska normal. Vi hade tidig isläggning och kunde 
genomföra några turer redan i december 2023 och under januari 2024 fortsatte det fina 
isläget och vi kunde arrangera ett tiotal turer på havet med start i Karlskrona. Sedan 

ade säsongen 2024–2025 dåligt och vi hade inga isar i slutet av 2024.

                  

Jag vill säga ett jättestort TACK till er alla ledare som gör ett fantastiskt jobb ute i 

Även under 2024 har Friluftsfrämjandet haft kamratcirkel i tenntrådsbroderi i samarbete med 
under våren och tolv träffar med nio 

deltagare under hösten. Cirkeln utökades med tre nya deltagare, mycket trevligt att gruppen får 
leva vidare med nya krafter och ideer. Det är ett härligt skapande och mycket socialt. 

Grunden för Långfärdsskridskoverksamheten är det nätverk som lokalavdelningar i 
Friluftsfrämjandet har bildat och som går under namnet LÅNGFÄRDSSKRINNARNA I 
SYDÖST, LSS. Vårt område sträcker sig från Kristianstad i väster till Kalmar i öster, 
Värnamo och Oskarshamn i norr samt Blekinge i söder. Vi samarbetar kring isspaning, 
israpporter och turplanering. Isläge och planerade turer redovisas på Skridskonätet och 

knappt hundratal är 

med Ronneby lokalavdelning angående turplanering och turutlysning vilket 
innebär att vi lyser ut alla turer gemensamt på Skridskonätet och med samåkning från 

2024varganska normal. Vi hade tidig isläggning och kunde 
genomföra några turer redan i december 2023 och under januari 2024 fortsatte det fina 
isläget och vi kunde arrangera ett tiotal turer på havet med start i Karlskrona. Sedan 

2025 dåligt och vi hade inga isar i slutet av 2024. 
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Som komplement till naturisar har vi haft åkträning på Lugnevi, Ronneby bandybana, 
varje tisdag från slutet av november och fram till slutet av februari. Detta är ett bra sätt 
komma i gång, träna och bli väl förberedd inför våra turer på naturis. Även för nybörjare är 
detta en utmärkt möjlighet att prova på och få en introduktion till Långfärdsskridsko under 
ledning av våra kunniga ledare.
 
Under 2024 blev en ny ledare klar med sin utbil
genomfört Friluftsfrämjandets utbildning för långfärdsskridskoledare. 
arbetar som israpportör
för den gemensamma israpporten under några veckor var

 
Vuxensektionen 
 
Vuxensektionen har under året genomfört  vandringar, bastukvällar mm. en del som 
kulturarrangemang genom Studiefrämjandet. Vi har haft sju söndagsvandringar där vi bland 
annnat vandrat i Pagelsborg vid Järnavik, Salsjön i Bräknehoby,Blekingeleden Sänneshul
Tolseboda.Vi  har haft 25 tisdagsvandringar, något färre på grund av att vi under hösten ändrat till 
varannan tisdag. Vi avslutade höstens vandringar med vandring till V. Stensjö med efterföljande 
adventsmys i Alljungen där föreningen bjöd på glögg, gröt
gångna året.  16 nöjda deltagare  njöt av detta.  
Rapporter från våra vandringar flera år tillbaka finna att läsa på vår hemsida! 
www.friluftsframjandet.se/karlskrona
 
 

Bastubad  ”Varma” hälsningar från badmästarna
Tisdagskvällarna med bastubad för herrar h
under vårsäsongen och åtta träffar 
Lucia med skinksmörgås, pepparkakor och glögg. 
I genomsnitt var vi sju badande per badtillfälle och tillsam
aktivitetstimmar. 
 

Kräftfiske  Kort rapport från Erik Hjalmarsson
Kräftfiske erbjöds för samtliga medlemmar via hemsidan och skedde vid två tillfällen. Dels den 8 
augusti 2024 samt ca två veckor senare, den 30:e augusti. Samma upplägg båda gångerna: 
föreningen anordnar ett helt gratis
för alla som anmält sig att övernatta i stugan samt detta året få dela på fångsten, vilket var ca 100 
godkända kräftor totalt vid de båda tillfällena. Efter att mjärdarna hamnat i vattnet fördre
med att bada, basta, meta, paddla och grilla dessa vackra sensommarkvällar/nätter.
önskade fanns möjlighet till övernattning.
Hoppas och tror att de medlemmar som var med på denna aktivitet var både glada och nöjda!
Vid premiärfisket var vi sex deltagare och vid a
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Som komplement till naturisar har vi haft åkträning på Lugnevi, Ronneby bandybana, 
varje tisdag från slutet av november och fram till slutet av februari. Detta är ett bra sätt 

ång, träna och bli väl förberedd inför våra turer på naturis. Även för nybörjare är 
detta en utmärkt möjlighet att prova på och få en introduktion till Långfärdsskridsko under 
ledning av våra kunniga ledare. 

Under 2024 blev en ny ledare klar med sin utbildning och vi är nu nio 
genomfört Friluftsfrämjandets utbildning för långfärdsskridskoledare. 
arbetar som israpportörer för LÅNGFÄRDSSKRINNARNA I SYDÖST och har då ansvaret 

gemensamma israpporten under några veckor var säsong. 
För Långfärdsskridskosektionen 

Ebbe Karlsson 
Grenledare 

Vuxensektionen har under året genomfört  vandringar, bastukvällar mm. en del som 
kulturarrangemang genom Studiefrämjandet. Vi har haft sju söndagsvandringar där vi bland 
annnat vandrat i Pagelsborg vid Järnavik, Salsjön i Bräknehoby,Blekingeleden Sänneshul
Tolseboda.Vi  har haft 25 tisdagsvandringar, något färre på grund av att vi under hösten ändrat till 
varannan tisdag. Vi avslutade höstens vandringar med vandring till V. Stensjö med efterföljande 
adventsmys i Alljungen där föreningen bjöd på glögg, gröt och skinkmacka som tack för det 
gångna året.  16 nöjda deltagare  njöt av detta.   
Rapporter från våra vandringar flera år tillbaka finna att läsa på vår hemsida! 

se/karlskrona 

hälsningar från badmästarna Pelle & Tommy 
Tisdagskvällarna med bastubad för herrar hade under verksamhetåret 2024 femton

åtta träffar un der höstensäsongen, vilken avslutades några dagar före 
med skinksmörgås, pepparkakor och glögg.  

I genomsnitt var vi sju badande per badtillfälle och tillsammans lyckades vi få ihop c:a 180

Kort rapport från Erik Hjalmarsson 
Kräftfiske erbjöds för samtliga medlemmar via hemsidan och skedde vid två tillfällen. Dels den 8 
augusti 2024 samt ca två veckor senare, den 30:e augusti. Samma upplägg båda gångerna: 
föreningen anordnar ett helt gratis evenemang där bete, mjärdar, båt mm finns. Möjligheten fanns 
för alla som anmält sig att övernatta i stugan samt detta året få dela på fångsten, vilket var ca 100 
godkända kräftor totalt vid de båda tillfällena. Efter att mjärdarna hamnat i vattnet fördre
med att bada, basta, meta, paddla och grilla dessa vackra sensommarkvällar/nätter.
önskade fanns möjlighet till övernattning. 
Hoppas och tror att de medlemmar som var med på denna aktivitet var både glada och nöjda!

deltagare och vid andra tillfället var vi tio personer.

För Vuxensektionen   Ulla& Bitte 

                  

Som komplement till naturisar har vi haft åkträning på Lugnevi, Ronneby bandybana, 
varje tisdag från slutet av november och fram till slutet av februari. Detta är ett bra sätt 

ång, träna och bli väl förberedd inför våra turer på naturis. Även för nybörjare är 
detta en utmärkt möjlighet att prova på och få en introduktion till Långfärdsskridsko under 

nu nio ledare som 
genomfört Friluftsfrämjandets utbildning för långfärdsskridskoledare. Fyra av våra ledare 

för LÅNGFÄRDSSKRINNARNA I SYDÖST och har då ansvaret 
 

Vuxensektionen har under året genomfört  vandringar, bastukvällar mm. en del som 
kulturarrangemang genom Studiefrämjandet. Vi har haft sju söndagsvandringar där vi bland 
annnat vandrat i Pagelsborg vid Järnavik, Salsjön i Bräknehoby,Blekingeleden Sänneshult-
Tolseboda.Vi  har haft 25 tisdagsvandringar, något färre på grund av att vi under hösten ändrat till 
varannan tisdag. Vi avslutade höstens vandringar med vandring till V. Stensjö med efterföljande 

och skinkmacka som tack för det 

Rapporter från våra vandringar flera år tillbaka finna att läsa på vår hemsida! äventyr.   

ade under verksamhetåret 2024 femton träffar, sju 
un der höstensäsongen, vilken avslutades några dagar före 

mans lyckades vi få ihop c:a 180 

Kräftfiske erbjöds för samtliga medlemmar via hemsidan och skedde vid två tillfällen. Dels den 8 
augusti 2024 samt ca två veckor senare, den 30:e augusti. Samma upplägg båda gångerna: 

evenemang där bete, mjärdar, båt mm finns. Möjligheten fanns 
för alla som anmält sig att övernatta i stugan samt detta året få dela på fångsten, vilket var ca 100 
godkända kräftor totalt vid de båda tillfällena. Efter att mjärdarna hamnat i vattnet fördrevs tiden 
med att bada, basta, meta, paddla och grilla dessa vackra sensommarkvällar/nätter.  För de som 

Hoppas och tror att de medlemmar som var med på denna aktivitet var både glada och nöjda!  
personer. 
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Stugan  
 
Stugan har under det gångna året nyttjats av såväl verksamma inom föreningen, som av 
hyresgäster och andra besökare. 
 
Under årets båda arbetshelger 
annat utförts slyröjning längs vägen, kapning/klyvning och instapling av ved i vedboden, 
storstädning av bastu och omklädningsrum.
Vi har även under året som gått etablerat ett 
utför såväl inre som yttre underhållsarbete åt oss på anläggningen. Vi har använt deras 
tjänster hittills dels för städning av huvudbyggnaden före och efter sommarens uthyrning 
till de tyska sällskapen och dels för trimn
 

 

I förra årets berättelse skrev jag att det under vintern 202
Det kom då ett par decimeter snö som senare späddes på i ett par omgångar. Men en bit in i 
februari hade allt töat bort och även is
 

Under vintern 2024-2025 kom 
snö som var borta på mindre än en vecka. Fram till skrivandets stund har dessvärre ytterligare 
snö uteblivit och perioder med minusgrader har 
uteblivit.  Därmed blev detta den 
under vecka 8 när skolorna hade ledígt!
 
Avslutningsvis vill jag slå ett slag för Alljungen såsom troligen vara
rekreationsområdet i kommunen under årets alla årstider! 
Våra stugvärdar, som härmed tackas för sina värdefulla insatser, hjälper oss med att hålla stugan 
öppen för allmänheten lördagar och söndagar mellan 10.30 
trettonhelg t o m maj och september t o m helgen innan jul. 

Med önskan om ett gott friluftsår i Alljungen!
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Stugan har under det gångna året nyttjats av såväl verksamma inom föreningen, som av 
hyresgäster och andra besökare.  

arbetshelger slöt mellan fyra och åtta personer/dag upp. Det har bland 
annat utförts slyröjning längs vägen, kapning/klyvning och instapling av ved i vedboden, 
storstädning av bastu och omklädningsrum. 
Vi har även under året som gått etablerat ett samarbete med KASAK som, vid avrop, 
utför såväl inre som yttre underhållsarbete åt oss på anläggningen. Vi har använt deras 
tjänster hittills dels för städning av huvudbyggnaden före och efter sommarens uthyrning 
till de tyska sällskapen och dels för trimning av gräsytor mm. 

I förra årets berättelse skrev jag att det under vintern 2023-20234 kom snö 
ett par decimeter snö som senare späddes på i ett par omgångar. Men en bit in i 

februari hade allt töat bort och även isarna gav med sig 

kom det snö först en bit in i januari, men endast en knapp de
var borta på mindre än en vecka. Fram till skrivandets stund har dessvärre ytterligare 

snö uteblivit och perioder med minusgrader har varit så begränsad att isar
Därmed blev detta den fjärde säsongen i följd som helt kom att sakna vintersportväder 

under vecka 8 när skolorna hade ledígt! 

Avslutningsvis vill jag slå ett slag för Alljungen såsom troligen varande det bästa 
rekreationsområdet i kommunen under årets alla årstider!  
Våra stugvärdar, som härmed tackas för sina värdefulla insatser, hjälper oss med att hålla stugan 
öppen för allmänheten lördagar och söndagar mellan 10.30 - 15.30 under perioderna från
trettonhelg t o m maj och september t o m helgen innan jul.  

 
Med önskan om ett gott friluftsår i Alljungen! 

Tommy Åstrand 
stugfogde 

 

 

                  

Stugan har under det gångna året nyttjats av såväl verksamma inom föreningen, som av 

personer/dag upp. Det har bland 
annat utförts slyröjning längs vägen, kapning/klyvning och instapling av ved i vedboden, 

samarbete med KASAK som, vid avrop, 
utför såväl inre som yttre underhållsarbete åt oss på anläggningen. Vi har använt deras 
tjänster hittills dels för städning av huvudbyggnaden före och efter sommarens uthyrning 

om snö först en bit in i januari. 
ett par decimeter snö som senare späddes på i ett par omgångar. Men en bit in i 

, men endast en knapp decimeter 
var borta på mindre än en vecka. Fram till skrivandets stund har dessvärre ytterligare 

sar med bärkraft också 
säsongen i följd som helt kom att sakna vintersportväder 

nde det bästa 

Våra stugvärdar, som härmed tackas för sina värdefulla insatser, hjälper oss med att hålla stugan 
15.30 under perioderna från 
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Slutord  
 
2024 är sedan ett par månader till ända när dessa ord skrivs och vi har lagt ännu ett 
friluftsår till handlingarna. Friluftsfrämjandet i Karlskrona fyllde 90 år den 1 december. Det 
får vi uppmärksamma på något sätt under 2025. Föreningen är välmående ekono
Vi har bra verksamhet i barnomsorgen med kreativa ledare. Även i  vuxenverksamheten 
kan vi erbjuda aktiviteter som bastukvällar, vandringar och kräftfiske. Ett stort tack till alla 
som ställer upp och gör Alljungen till en fin plats för friluftsliv.
 
 

Ulla Holm
Ordförande 

 
 
 
Tommy Åstrand Anders Kumlin
Ledamot/Vice ordf. Ledamot/Kassör 
 
 
 
Erik Hjalmarsson  Petra Gustafsson
Ledamot  Ledamot
 
 
 
Tove Nilsson Johanna Berup
Suppleant  Suppleant
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2024 är sedan ett par månader till ända när dessa ord skrivs och vi har lagt ännu ett 
friluftsår till handlingarna. Friluftsfrämjandet i Karlskrona fyllde 90 år den 1 december. Det 
får vi uppmärksamma på något sätt under 2025. Föreningen är välmående ekono
Vi har bra verksamhet i barnomsorgen med kreativa ledare. Även i  vuxenverksamheten 
kan vi erbjuda aktiviteter som bastukvällar, vandringar och kräftfiske. Ett stort tack till alla 
som ställer upp och gör Alljungen till en fin plats för friluftsliv.  

Ulla Holm 
Ordförande  

Anders Kumlin  Lena Salnäs 
Ledamot/Kassör  Ledamot/sekreterare

Petra Gustafsson Git Filipsson 
Ledamot   Ledamot 

Johanna Berup 
Suppleant  

                  

2024 är sedan ett par månader till ända när dessa ord skrivs och vi har lagt ännu ett 
friluftsår till handlingarna. Friluftsfrämjandet i Karlskrona fyllde 90 år den 1 december. Det 
får vi uppmärksamma på något sätt under 2025. Föreningen är välmående ekonomiskt. 
Vi har bra verksamhet i barnomsorgen med kreativa ledare. Även i  vuxenverksamheten 
kan vi erbjuda aktiviteter som bastukvällar, vandringar och kräftfiske. Ett stort tack till alla 

Ledamot/sekreterare 


